
Referat:  

Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Terrasserne 

Dato: Torsdag d. 3. juni kl. 19.15 – 21.45. Mødet afholdes i nr. 5. 

Afbud: Gert 

Referent: Birgitte 

Møde nr. 443 

1.  Godkendelse af dagsorden Godkendt – med nyt punkt: Affaldssortering 

2022. 

2.  Godkendelse af referat fra sidste 

møde  

Punktet udsat til næste møde. 

3.  Generalforsamling 9. juni 2021 

Drøftelse og beslutning. 

Steen Ballegård er inviteret til at del-

tage.  

 

Gennemgang af afviklingen af gene-

ralforsamlingen. 

 

Indkomne forslag: 

Vedtægtsændringer. 

Beslutning om at overdrage kloak til 

Fors. 

 

Nedsættelse af udvalg: 

2) Nedsættelse af projektgruppe på 

Generalforsamling 2021, der skal ud-

arbejde langtidsplan incl. økonomi 

for hele bebyggelsen. 

 

Herefter: 

Drøftelse af beretningen. 

Fremsendes senere. 

 

Praktiske ting – indkøb, gaver ect.  

Afvikling af generalforsamlingen. Steen Balle-

gård deltog i dette punkt. Hvor vi gennemgik 

dagsordenens forskellige punkter og formalia 

omkring indkaldelsen. 

 

Mundtlig beretning gennemgået og kommen-

teret. Endelig udgave fremsendes først i næste 

uge. 

 

Praktiske ting: 

Hente nøgle: Louise kontakter forsamlingshu-

set. Frank tilbyder at hente nøglen. 

Forud for generalforsamlingen, skal der sættes 

stole op, så afstandskravene overholdes. Efter-

følgende skal stolene afsprittes inden de sæt-

tes på plads. Louise indkøber desinfektions 

klude og rengøringsmidler. 

Louise indkøber stjerneskud på rugbrød til alle.  

Øl og vand – Louise 

 



Dirigent gave: Hans Henrik 

17.00 mødetid. 

Kontakt til Steen vedr. fuldmagter, hvad gør 

vi? 

Husk: Stemmesedler, dirigentklokke, lister, gf 

blade, 

Tjek Coronaregler: 

4.  Økonomi  

Orientering: 

Louise orienterer 

Udsat – der var ikke de store nyheder. 

 

5.  Affaldssortering 2022 

Louise orienterer. 

Louise har kontaktet Roskilde kommune, der 

har fortalt, at det er muligt at grave containere 

til fælles affaldsfraktioner ned. Det er et krav, 

at der kan komme en kran ind på området og 

foretage nedgravningen samt at det er muligt 

for renovationsvogne med kran at komme til 

at tømme beholderen. Det er vurderingen, at 

det er en meget dyr løsning. 

Dette indgår i den nedsatte arbejdsgruppes ar-

bejde. 

6.  Henvendelse fra grundejere Orientering taget ad notam. 

7.  Næste møde generalforsamling 

onsdag d. 9. juni 

  

8.  Eventuelt  Intet at bemærke. 

 

 

 


